國立臺灣大學語言學研究所

徵聘專任教師啟事

- 一、職級:助理教授、副教授或教授。
- 二、名額:壹名。
- 三、應徵資格:須具有國內外語言學或相關學科之博士資格,並取得正式博士學位證書。
- 四、學術專長:以語言習得、語言學習、語言發展為優先考量,與語言學相關之其他跨領域研究者亦所歡迎。申請者必須具獨立研究之能力,富有教學熱誠,並能積極參與團隊合作。
- 五、工作內容:開授研究所及大學部課程、擔任導師、指導研究生學位論文、協助本所與校方事務等。
- 六、聘任日期:預計民國 104年8月1日起聘。

七、檢附資料:

- 1. 博士學位證書影本三份。
- 2. 博士班歷年成績單三份。
- 3. 個人詳細學經歷表三份 (須填電話號碼及電子郵件地址)。
- 4. 歷年著作目錄三份(需含博士論文題目、著作目錄表必須將著作分類,譬如:期刊論文、專書、專書論文、會議論文)。
- 5. 代表作一式六份 (須是 2010 年 8 月以後出版者)。
- 6. 参考著作各六份 (須是 2008 年 8 月以後出版者)。
- 7. 三封推薦信。
- 8. 曾任教於大專院校及研究機關者,請附教師證書及歷年聘書影本各一份。
- 八、應徵者請備妥前述資料,於民國 104 年 1 月 20 日前(以郵戳為憑)寄至:10617 台北市大安區羅斯福 路四段一號,國立臺灣大學語言學研究所 收」,並請於信封上註明「申請教職」。上述應徵資料如 需退件,請於審查結果通知後十日內至本所辦公室取回。

洽詢電話:02-33664104#301

傳真電話: 02-23635358 聯絡人: 劉美玲 助教

E-mail: hpliu@ntu.edu.tw

Full-time Faculty Position

Graduate Institute of Linguistics National Taiwan University

Tel:886-2-33664104 · Fax:886-2-23635358 http://homepage.ntu.edu.tw/~gilntu 1, Roosevelt Road, Sec.4, Taipei, Taiwan 10617

The Graduate Institute of Linguistics at National Taiwan University invites applications for a faculty position at all ranks (Assistant, Associate, or Full Professor) to begin in August 2015. Application for this position is open to scholars with a Ph.D. specialized in linguistics or related fields. Candidates with a strong linguistically-related interdisciplinary background and in language acquisition, learning, and/or language development will be given priority consideration. Candidates must also be willing to collaborate with others. Further qualifications include commitment to teaching. Responsibilities for the position include teaching at undergraduate and graduate levels, thesis supervision, student advising, and committee services.

Interested applicants should apply by January 24, 2015. The application package should include the following:

- (1) Three copies of CV, which should include a publication list of journal papers, book chapters, books, along with work experience, and the Ph.D. dissertation title
- (2) Three copies of Ph.D. diploma
- (3) Three copies of graduate transcripts
- (4) Evidence of work experience (if any)
- (5) Three letters of recommendation
- (6) Six copies of
 - a) representative works such as journal papers, book chapters, and books (including unpublished thesis) published after August 2010, and
 - b) additional supporting works published after August 2008.

The application package should be mailed directly to Graduate Institute of Linguistics National Taiwan University 1, Sec.4, Roosevelt Road Taipei, Taiwan 10617

For further information, please contact:

Ms. Meiling Liu

Tel: 886-2-33664104#301 Fax: 886-2-23635358 E-mail: hpliu@ntu.edu.tw